
PROTOKOLL FÖR STYRELSEMÖTE FÖR ÄRLA-STENKVISTA 
PRO i Pingstkyrkan 20-10-28 KL 10.00  

Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Sven Svensson, Nisse 
Fält, Jan Olof Karlsson, Mona Andersson, Bengt Andersson, Hannele 
Ahlström, Mia Moll 

 

§1. Börje hälsar välkomna och öppnar mötet. 

§2. Godkännande av dagordningen.  Dagordningen godkändes. 

§3. Val av justerare. Bengt Andersson valdes till justerare. 

§4. Ny medlemmar. 2 nya medlemmar:  Anne Margete Löfkvist, Hasse 
Karlsson. Vi är nu 215 st medlemmar.  

§5. Skrivelser. Ny kurs för Annika 17 november om Harald systemet.  

§6. Rapporter. Hannele har varit på  styrelsemöte med Samorganisationen 
ang förslag till verksamhetsplan och ekonomi. Höstmötet tog 
verksamhetsplanen. Det blir inga ändringar utan Samorganisationen får 
fortfarande 35 kr för varje medlem.  Föreningarna skall säga vad om vill ha 
hjälp av Samorganisationen med något så ställer de upp. De skall förhandla 
med kommunen om nya bidrag. Sven har bokat tid här i Pingstkyrkan i och 
med att det inte finns något möte. Vi skall betala 100 kr. Börje fick samtal 
från Alf Svensson om vad vi skall göra. Uppsägning har kommit från Mia 
ang plats i styrelsen. 52 är anmälda till julbordet. (Inställt)  Mona och 
Bengt har varit hos Resekompaniets i nya lokaler. Bra resa till Granhult. 37 
medlemmar var där  

§7. Ekonomisk rapport. Inget speciellt har hänt. Cancerfond har fått 
anslag för Solveig Oscarsson. Vi har ett överskott 13 250 kr och 48 000 i 
tillgångar.  

§8. Reserapport. Inget att rapportera mer än att resan till Granhult var 
mycket bra.  

§9. Studierapport. Hannele: Läsecirkeln i Hällberga har inte startat 
Skapande händer har 12 st, det finns inte 50 platser men 20 st går bra. 
Nisse berättar att aktivitetskalendern är ifylld för november- december.  
Hannele: vi kanske skall ringa till folk och informera, det   är kanske något 
för kontaktombud. 



§10. Nya frågor.  Annika skickar ut inbjudan till 65 åringar men listorna 
stämmer inte längre. Behöver modifieras. Börje: Tommy Ljungkvist skulle 
visa Ärla. Skall vi vänta tills det blir lite varmare. Hur annonserar vi? Sven 
tycker det är fel att vi inte skriver i Kuriren om aktiviteter. Vi skall skicka 
till föreningsnytt. Kyrkan vill ha oss där. Kan vara ett bra förslag, kanske 
en allsångsträff. Börje, Annika och Jan-Olof pratar med kyrkan och Lollo 
om 9 december, då ev lucia tillsammans med skolbarn, kl 13.00.     

§11. Kommande möten. Höstmöte: Verksamhet och budget skall 
bestämmas. Eventuellt 2 grupper, en förmiddag och en eftermiddag. 
Förslagen kan skrivas på lappar och sedan räknas. Inga lotterier men kaffe 
och fikabröd, wienerbröd och kaka. Anmälan tas emot av Annika och 
Börje senast 15 november. 18 november blir mötet kl 10.00 och kl 13.00, 
max 40 personer per gång. (Inställt) 

§12. Nästa styrelsemöte. 11 november kl 10.00. i Pingstkyrkan. (Inställt) 

§13. Avslutning. Börje avslutar och tackar för uppmärksamheten.  
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